



Oakland International Academy



March 13, 2020

Dear Parent/Guardian:

Per the Governor's directive last night, Oakland International Academy Schools will be closed for students beginning Monday, March 16. We will stay closed until April 6, pending further notice from the Governor, the Michigan Department of Education, and the Wayne County Health Department.

We will be sending another letter on Monday, March 16 about how we can keep your child connected with academics and continue learning with Oakland International Academy Schools. Our buildings will be open from 10:00am-3:00pm, Monday-Thursday, for parents only so that we can make printed materials available.

More information regarding State provided meals plans will become available when we get briefed. Thank you for your patience as we work through this unprecedented event.

Sincerely,

Oakland International Academy Administrative Team

PreK – 1 School
6111 Miller St.
Detroit, Michigan 48211
P: 313-923-0790
F: 313-923-0927

Elementary School
4001 Miller St.
Detroit, Michigan 48211
P: 313-923-0790
F: 313-923-0927

Middle School
8228 Conant St.
Detroit, Michigan 48211
P: 313-925-1000
F: 313-925-1133

High School
2619 Florian St.
Hamtramck, MI 48212
P: 313-285-8990
F: 313-784-9438



13 من مارس 2020

أعزائي أولياء الأمور

وفقًا لتوجيهات الحاكم الليلة الماضية ، سيتم إغلاق مدارس أكاديمية أوكلاند الدولية للطلاب بدءًا من يوم الاثنين 16 مارس. وستبقى مغلقة حتى 6 أبريل ، بانتظار إشعار آخر من الحاكم ، وإدارة التعليم بولاية ميشيغان ، ووزارة الصحة في مقاطعة واين.

سنرسل رسالة أخرى يوم الاثنين 16 مارس حول كيفية إبقاء طفلك على اتصال بالمعلمين و المعلمات ومواصلة التعلم مع مدارس أكاديمية أوكلاند الدولية. سيتم فتح كل مدارسنا من الساعة 10:00 صباحًا إلى 3:00 مساءً ، من الاثنين إلى الخميس ، للآباء فقط حتى نتمكن من توفير المواد الدراسية المطبوعة.

مزيد من المعلومات حول خطط الوجبات الغذائية المقدمة من الدولة ستصبح متاحة عندما يتم إطلاعنا. شكرًا لكم على سعة صدركم أثناء عملنا في هذا الحدث غير المسبوق.

مع خالص تقديري و احترامي
مدير أكاديمية أوكلاند الدولية/ لارى كوجر